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RADA miejska
W Szczawnie - Zdroju

ul. Kościuszki 17 
58-310 SZCZAWNO-ZDRÓJ 

tel, 74/843-39-28, fax 74/843.55 1-3
RM.0003.V.5.2022

Szczawno-Zdrój, dnia 19 maja 2022 r.

Urząd Miejski w Szczawnie - Zdroju

SEKRETARIAT

« 2 0. 05. 2022
Szanowny Pan 

Marek Fedorukliczba załącznikówliczba egzemplarzy

podpisL. dz. Burmistrz Szczawna-Zdroju

Na podstawie art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(tj. Dz. U. z 2022 r. poz. 559 ze zm.) w załączeniu przekazuję interpelację Pana Michała Brody 

radnego Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju dotyczącą inwestycji prowadzonej 

na ul. ks. J. Popiełuszki.

Z poważaniem 
PRffiWODNICZffgy 
IjLńp^fcTTTCTSKfEJ^ I
wfezczawnie-Zdroju /

Adam Motyka

Otrzymują:

1. Adresat



t

Szczawno-Zdrój, dnia 28.04.2022r.

Michał Broda 
Radna/y Rady Miejskiej

Burmistrz Szczawna-Zdroju
za pośrednictwem 
Adam Motyka PRM 

w Szczawnie-Zdroju, Mb'*™*’
iJ.

INTERPELACJA*/ZAPYTANIE* 
w trybie art. 24 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym

W związku z informacjami płynącymi od mieszkańców Szczawna-Zdroju związanymi 

z inwestycją prowadzoną na ul. ks. J. Popiełuszki proszę o odpowiedź na poniższe pytania:

1. Jakiego typu nawierzchnia będzie położona na ul. ks. J. Popiełuszki?

2. Z jakiego powodu nie zaplanowano w tym miejscu nawierzchni z kostki granitowej, jako 

kontynuacji ciągu pieszo-jezdnego z ul. B. Prusa?

3. Czy ww. ulica po jej modernizacji objęta będzie organizacją ruchu „strefy zamieszkania" 

w celu ograniczenia ruchu pojazdów, zwłaszcza ciężarowych oraz spowolnienia przejazdu?

4. Czy realizacja nawierzchni drogi w technologii asfaltobetonu jest zgodne z przepisami prawa 

zwłaszcza w kontekście tego, że teren ten leży w strefie uzdrowiskowej "C" a w jego okolica 

posiada pokłady pokarbońskie pełniące funkcję filtracyjną dla wód opadowych (co wielokrotnie 

Gmina przytacza

stosowanie przy budowie materiałów ropopochodnych, przy czym Gmina przytacza ten zapis 

w wydawanych warunkach zabudowy dla budowy w tej strefie?

5. Dlaczego pozostałe remontowane drogi na terenie Szczawna-Zdroju są utwardzane w materiale 

kamiennym lub betonowym a dla ulicy ks. J. Popiełuszki przeznaczono inną nawierznchię?

w swoich dokumentach) i z wszelkiej wiedzy zakazane jest

W związku z powyższym proszę o:

1. Zmianę nawierzchni na nawierzchnię z kostki granitowej,

2. Wprowadzenie organizacji ruchu dla tej ulicy jako „strefy zamieszkania".

Powyższe tematy uznaję za ważne, dlatego proszę o odpwoiedź i pozytywne ich rozpatrzenie.

Signed by / 
Podpisano przez:

Michał Broda Michał
BRODA
#KonkretnyRadnyDate / Data: 
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